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Dear Sirs, 
 
Tecnicas Reunidas expresses gratitude to ETS-Project LLC for the performance of design and survey works as part 
of the project "Vacuum Residue Hydrocracking Facility of LUKOIL-Nizhegorodnefteorgsintez LLC" and highlights its 
professionalism as well as responsible attitude to the fulfillment of contractual obligations. 
 
"ETS-Project" LLC has established itself as a reliable partner with highly qualified personnel, providing high quality 
design in a short time. 
 
 
We will be glad to long-term mutually beneficial cooperation. 
 
Best regards, 
 
 
German Domingo 
Project Engineering Manager 
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Уважаемые господа! 

 

Текникас Реунидас выражает благодарность компании ООО «ЭТС-Проект» за выполнение проектно-изыскательских 

работ в составе Проектной документации для объекта  «Комплекс Гидрокрекинга Тяжелых Нефтяных Остатков 

ООО ЛУКОЙЛ - Нижегороднефтеоргсингез» и отмечает профессионализм, ответственное отношение к 

выполнению договорных обязательств. 

 

ООО «ЭТС-Проект» зарекомендовал себя в качестве надежного партнера, с высококвалифицированным персоналом, 

обеспечивающим высокое качество проектирования в сжатые сроки. 

 

Мы будем рады долгосрочному взаимовыгодному сотрудничеству. 

 

С уважением,  

 

 

Герман Доминго 

Технический Руководитель проекта  

 
 
 


